
Vragen van de SP aan burgemeester Broertjes over de brandweer 

 
Brandweer op tijd? 

Op woensdag 31 januari was er een brand in de portiekflats bij de van Linschotenlaan. Portiekflats 

zijn in Hilversum benoemd als risicovolle objecten waar de brandweer binnen 6 min (TS1) en 

respectievelijk 8 min (TS 2) met 2 tankauto's en een hoogwerker ter plaatse moet zijn. De flats liggen 

in de nabijheid van de kazerne dus een volledige ploeg ter plaatse zou snel geregeld moeten kunnen 

zijn.  

https://www.gooieneemlander.nl/gooi-vechtstreek/gewonde-met-traumaheli-mee-na-brand-

hilversum-videos?items_per_page=20 

Wij hebben echter begrepen dat dit niet gelukt is.  

1. A. Heeft het college bericht gekregen dat de normtijden niet gehaald zijn? 

1.B. Kan het college ons het statusrapport veiligheidsdiensten van deze inzet doen toekomen? 

Inclusief een analyse van de gepleegde inzet van de verschillende diensten? 

2. Gaat het college een uitgebreide evaluatie van deze calamiteit opvragen bij de veiligheidsregio? En 

kunnen wij die evaluatie dan ontvangen? 

Eerder (2016) spraken we met de raadscommissie namelijk over evaluatie van incidenten onder 

andere naar aanleiding van het incident bij de Bontekoe straat. Door de brandweer 

vertegenwoordiger werd toen gezegd dat niet alle incidenten uitgebreid geëvalueerd werden. Dit 

had een financiële achtergond. De SP betoogde toen dat als er incidenten zijn waar slachtoffers 

vallen dit wel regel zou moeten zijn. Wij blijven van mening dat dit wenselijk is. 

3. Al vaker hebben wij onze zorg geuit over de gegarandeerd haalbare opkomst tijden zeker nu een 

2e tankauto of snelinterventievoertuig uit een ander dorp moet komen. RTVNH heeft hierover ook 

bericht https://www.google.nl/amp/s/www.nhnieuws.nl/nieuws/amp/178630/Opmerkelijk-

brandweer-Hilversum-te-laat-bij-woningbranden-rond-eigen-kazerne 

3.A. Kan het college garanderen dat alle Hilversumse objecten binnen de vastgestelde normtijden 

voor die objecten bereikt kunnen worden door een volledige ploeg (6-8 man) Mede ook gezien de 

melding in de brief veiligheidsregio j.l. Waarin staat dat de brandweer vanuit Oud Loosdrecht de 

normtijden niet haalt.  

3.B. Is er een reden om aan te nemen dat de kwalitatieve en kwantitatieve inzet van mens en 

materieel bij de brandweer zorgelijk is? Zo zorgelijk dat we hierover met elkaar moeten spreken?  

Zo nee waarom niet? 

Zo ja wanneer gaan wij dat doen?  

Anders dan over een Fusie welke op langere termijn plaats zou moeten vinden.  

Fractie SP 

 

Vragen van de SP aan burgemeester Broertjes nv overlastmelding bij gebruik lachgas 

 
Geacht college,  
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De SP volgt sinds enige tijd de discussie rondom het gebruik van lachgas door jongeren. 

Onderzoek wijst uit dat het gebruik van lachgas niet zo onschuldig is als het misschien lijkt.  

Het lijkt de SP wijs om hier aandacht aan te besteden. 

Ook in Hilversum hebben we bij meerdere bezoeken in de buurt, onder andere naar aanleiding van 

overlastmelding door buurtbewoners, lachgas patronen aangetroffen.  

1.       Herkent het college dat er in toenemende mate lachgas gebruikt wordt door jongeren? 
2.       Heeft het college in samenwerking met derden maatregelen genomen om het gebruik 
van lachgas tegen te gaan? Daarbij denken wij aan voorlichting op GGD, scholen, 
sportverenigingen en via jongerenwerkers.  Zo is er in Brabant een campagne 
gestart  http://www.omroepbrabant.nl/?news/2678751323/Campagne+tegen+het+gebruik+
van+lachgas+door+jongeren.aspx 
3.       In de Tweede kamer wordt er over dit onderwerp ook gesproken. Kan en wil het college 
zijn zienswijze over dit onderwerp kenbaar maken aan de Tweede kamer/Minister en/of 
bespreken in de VNG vergaderingen?  

Lees meer: https://nos.nl/artikel/2208153-overheid-wil-verkoop-lachgaspatronen-aan-jongeren-

inperken.html 

Met vriendelijke groet, 

Fractie SP 
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